
REF2RAT AF ORol~R GENERALFORSAMLING I GRUNDEJERFORENINGEN 
"VESTAGER" ONSDAG DEN 28.Al'RIL 1982 I RYTTERSKOLEN - GANLOSE: ., 

1)	 Flemming Nielsen blev valgt til dirigent. 

2)	 Formandcn Henry Thornsen indledte sin beretning med at byde 

v~lkommen til tre nye medlernrner af foreningen 1 idet tre par
ccller var blevet handlet siden sidste generalfOTsacling. 

De tre nre er: nr. 10 Ole Pedersen 
llr. 46 Jan Rasmussen 
nr~ 48 Finn Peron Johansen 

Formanden orienterede om arbejdet i Det forl¢bne ar. Vi hat 
faet kaotet vejt'ta!:el'ne ind med brosten, visse stiareal-er er 

blevet udbedret med bl~a. perlesten, og beplantningen er ble
vet suppleret divetse steder - f~eks. veu ~klJthul1et. 

Henry takkede endvidere de unge mennesker, der i sresonens Iph 
havde ~~et behjrelpelige med vedligeholdelsen af omradet. Og

sa tak til de iTundejere. deT rn¢dte op, da vi indkaldte til 
frelles arbejdsdag. Vi kunne dog godt savne en lidt st¢rre op· 
bakning. Henry appellerede sluttelig til aIle grundejerne om 
at renholde fortove og vej ved fejning, snerydning m.v. 

Lotte Schmidt (nr. 28) berettede pa legepladsudvalgets vejne, 
at man f¢rst nu vaT kommet rigtig i gang med etablerirtg af 
en legeplads. Udvalget havde fra bestyrelsen faet medhold i, 

at legeplad&en nu matte have h¢jeste prioritet blandt anl~s
arb~jderJ og man havdc derfor taget skridt til at be~til1e 

'det l~ge savnede legeredskab samt sveller til en sandkasse. 
Man havde ogsa planer om at bestille borde og b~nke i nenholds 
vis voksen -og b¢tneh¢jde, og endelig havde man nedgravet to 
af de for flere at siden indk¢bte bomme pa arealet, sa dis.e 
kunne tjene scm fodboldmal, koldb¢ttestativ m.v. 

Legeredskabet vii bleve levetet pa fmllesarealet onsdag den 
19.maj, og aIle grundejerne opfordres til at vmre beh]relpe
med opsretning og montering den 20.maj (Kristi Himmelfartsdag)~ 

og l~rdag den Z2.maj. Nrermere meddelelse herom f~lger fra 
legepladsudvalget. 



Pa fQranledning af £or~5pcrgsel diskuteredes, hvem der skulle 
bekoste opk¢rsler {til kantsten} i forbindelse med de ertkelte 
grundejer~s indk¢rsler. Der var alrnindelig tilslutning til, at 
udgifterne hertii var grundejerforeningen uvedkommende og mat
te afholdes af 4en enkelte grundejer, med mindre kommunen kun~ 

ne formas til at udf¢re dette arbejde uden beregning. 

For tTedie e11er fjerde ar i trrek diskuteredes ops~tning af 
bomme ved stienderne. Uenighed om, hvad der tidligere var ble
vet sagt og besluttet. Bomudvalgets fflrmand Steen Preiland 
{nr~ 11) erklrerede* at han ikke havde' taget initiativ til af fa 
bommene opsat, da han havde sporet en del uVilje hos naboerne 
til i hvert fald een af stierne, en uvilje som ogsa korn til ud
tryk pa sidste ars generalforsamling. Han betragtede derfer ud· 
valget som opl¢st. 
Nahoerne til den anden sti {BeIge og J¢rgen) erkl~rede imidIer" 
tid~ at de var endog meget interesserede i at fa opsat bOMmene 
for hl.a. at undga generende knallertk¢rsel. Generalforsamlin~ 

gert besluttede, at Helge og J¢rgen tager initiativ til at fa de 
to sidste af de ialt fire indk¢bte bomme opsat ved stien4 

J¢rn M¢lho~5t orienterede om, at han i henhold til beslatning 
pa sidste ars generalforsamling havde talt med J~rgen Christi~ 

ansen om udbedring a£ skader og mangler {bl~a. huller i vejen) 
samt om det manglende sk¢de. Formanden Henry Thomsen havde i 

samme anledning talt med Th. Rose, der udtrykte 5~or forundring 
over, at vi endnu ikk~ havde modtaget sk¢det. 

Ingen af henvendelserne har imidlertid givet noget resultat. 
hvorfor det pa forslag fra formanden vedtoges at rette' henven
delse til en advokat for at fa bragt tingene i orden. 

3)	 Kasseren Keld Andersen (nr.26) fremlagde regnskabet og bekla
gede, at det pa grund af tidn¢d ikke havde vreret muligt af fa 
regnskabet revideret. Keld kunne i¢vrigt oplyse, at der pa nu· 
vrerende tidspunkt ikke v~r nogen kantingentrestancer. 

Efter l¢fte fra kasseren om, at regnskabet meget hurtigt ville 
blive rovlderet, godkendte generalforsamlingen det fremlagte 
regnskab under £oruds~tning af revisorenes senere godkendelse. 

4)	 Keld Andersen blev genvalgt som kasserer for en to-irig periode •. 



5) Finn Jaco~sen 0& 
$uPl'leanter. 

Bent Kristensen blev genvalgt 50m bestyrelses

6) Kaj Berg og Flemming Nielsen bl~lI genvalgt 
visor (for to ar) og revi'Qrsuppl~ant. 

som henholdsvis re

7) ForeniRgens formand foreslog pa bestyrelsens vegne u~dret kon
tingent (kr. 6uo,- pro ar} oz urendrede forfaldstider (Juni og 

De<:ember). 
Til underbygning a£ forglag~t havde bestyrelsen udarbejdet f~l-' 

gende budget for indevrerende regnskabsar: 

INflTIEGTER 

Kontingent ..•. ~ .......•...............kr. 21.600 

UflGIFTER 

Vedligehoideise •••.•••• kr. 5.000 
T;mning af skidth~l .•..• kr. 2.000 
Renter kr.. 3.000

Nyanl;pg ~ ".;. kr. 12.00-0 

Diverse ...........•...•. ~k~r~.__~1~.~0~0~0 ~k~r~.~2~3~.~0~0~0 

Forventet underskud kr. 1.400 

Forslaget blev vedtaget. 

8) Der var ikke 
samlingen. ' 

indkommet forsiag til behandling pa general for

9) Eventuelt: 
Finn Peron Johansen (nr.48) red~g¢r for en episode, hvor hans 
hund - der i¢vrigt stod bundet - riller sig l¢s (provokeret af 
en anden hund) og bider en forbipasserende. 

Eiter en generel diskussion om Hhundeefterladenskaber" vedtagesr 
det at henstille til hver enkelt grundejer (hundeejer), at hun-' 
de f¢res I snor, nAr de luftes, og burtigst mUllgt f¢res til 
de omkringliggende frlarealer. sa vI undgar un¢dig tllsvlning 
at vej, fortov og freliesarealer. 

Kaj Berg (nr.B) foreslAr, 
een eller to gange Om &tet 

at foreningen foranstaHer, at der 
ops~ttes en container~ Forslaget 



blev itke vedtaget. da der i kommunen findes en ordning med af-bentning af storaffald. 

J¢rgen Bergdahl (nr. 18) foresp¢rger om hvorfor to af de nok 
sa omtalte bQmme • mod greldende aftaler,og tidligere beslut
ninget • or opsat som fodboldma1 pa frel1esarea1et - med deraf 
f¢lgende gener for de omkringboeride~ Uenighed og livlig dis~ 

kussion om, hvad der egentlig tidligere er besluttet herQm t 

idet flera medlemmer anf¢rte, at en vis begr~nset form for fod
'boldud¢velse (ikke vi1dt og voldsomt) var blevet konfirmeret 
pa sidste ars generalforsamling. Legepladsudvalget kunne end

videre dokumentere (ved hjre1p af tegninger) at forbo1<:lmB.l hele 
tiden havde indgaet i planerne for omraOet. Endelig kunne be
styreisen meddele 1 at den havde ,givet gr¢nt Iys for opsretning 
a£ bommene for dog at fa dem anvendt pa en fornuftig made~ nu 
da de var indk¢bt. 
For at im¢dekomme kritikkerne af den foretagne disposition ved
tog generalforsamlingen) at sommeren i ar matte V~Te en slags 
pr¢veperiode, og at malene igen ville blive fjernet) safternt 
naboerne til frel1esarealet nerefter f¢lte sig meget gene-ret af 
for vo1dsomt boldspiI. 

Helge Nielsen: (nr.2o) rejste et problem med manglende sneryd
ning pa stikvejen samt ophobning af snevolde ved stikvejens ud
munding forarsaget af Birks sneplov. Bestyrelsen viI 5e pa de g~' 

nerelle problemer med snerydningen med henblik pa en l¢sning. 

Pa baggrund af diverse klager rna det henstilles til grundejere 
med br~deovne, at der lun frres med rent tl're t sa vi undgar luft'~ 

forurening. Trykimprregneret trre, malet tr~ m.v~ er ikke anvende-'-
ligt i en brrendeovn. 

I samme forbindelse blev det oplyst, at 4er havde v~ret mange 

klager over pelsberederiets usende ug ilde1ugtende .korsten. 

Det kunne pa m¢det oplyses, at kommunens teknikere havde set 
pa problemet og palagt indehaveren af den omtalte skorstea at 
udbedre prob1emet. 

I gentagelsesti1f~lde ma klager derfor rettes til kommunen. 

~et slut kl. 22.

Gan1¢se, den 3 S 1982 
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